
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 59. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 kwietnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Sprawując mandat senatora, często spotykam się z problemem zgłaszanym przez samorządy w zakresie 

odnawiania i budowy nowych dróg. 

Problem dotyczy na przykład szerokości chodnika. W wielu miejscowościach wystarczy dziś chodnik o 

szerokości od 0,7 m do 1 m. Zdaniem samorządowców m.in. ze Starostwa Powiatowego w Pyrzycach kon-

kursy ogłaszane przez stronę rządową wymagają budowania szerszych chodników, co wpływa na koszt bu-

dowy, a następnie utrzymania. 

Czy planujecie Państwo konsultacje w tym zakresie z samorządami? Jak samorządy mogą to działanie 

usprawnić? 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


